
Verslag van de vergadering (met overlegpartners)

dd. 23 augustus 2023

1.Opening en vaststelling van de agenda

Om 20.00 uur opent Theo de vergadering. 

Fijn dat er een paar nieuwe gezichten aanwezig zijn. Hopelijk komt dat door 
het stukje in de wijkkrant. Er wordt geen voorstelrondje gedaan.

Met kennisgeving afwezig: Carol Bos, Frans Drilling, Jan Klene, Inger van Dijk.

Jolanda Kloosterziel (de wijkagent) is op vakantie. Wel zijn er drie agenten van
de politie-academie aanwezig. Wellicht dat er wat vragen voor hun zijn.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Verslagen:
Vergadering 17 mei:

Pt. 2 werkgroep eenzaamheid. Dit blijft een aandachtspunt.



Pag 2: 30 km stickers. Esther heeft er al een aantal besteld. Het is de bedoe-
ling dat ze niet in de openbare ruimte geplakt worden, maar bijvoorbeeld op 
kliko’s etc. De stickers zijn per straat aan te vragen via:
https://vvn.nl/actie/stickeractie

Pag. 4: het vergaderschema: is aangepast naar 2-maandelijks.

Stickers voor de wijkkrant: eerst moet de begeleidende brief gekopieerd wor-
den en dan kunnen de stickers uitgedeeld worden.

Mia geeft aan dat er bij haar in de buurt meer dan 40 stickers nodig zijn. Dat 
komt door laagbouw en de Hobbemastraat, waar veel nee-nee stickers zijn. 

Theo stelt voor om bij de verspreiding van de eerstvolgende wijkkrant via Aad 
Vrolijk de stickers aan de bezorgers van de wijkkrant mee te geven. 

Het verslag wordt goedgekeurd.

Wijkschouw 14 juni:

Pag. 2: hard rijden in de Vincent van Goghlaan: dit onderwerp komt nog in de 
politiek terug. Het helpt als het in de aandacht blijft, dus blijf het vooral mel-
den via deze site van de gemeente:

https://www.woerden.nl/Melding_doen 

Pag. 3: er zijn al wat plantvakken met struiken ingeplant. Andere delen worden
in de herfst ingeplant met struiken. Intussen zijn de braakliggende stroken in-
gezaaid met bloemen, wat er keurig uitziet. Dit is tijdelijk om de zomer te 
overbruggen.

Het aanpassen van de rioleringen gaan we kritisch volgen. Ambtenaar (Jordy 
Muller) zei dat het een aandachtspunt is.

Pag. 4: Nasir heeft goed nieuws: het alternatief voor het Cruijf-court is goed-
gekeurd. Nog steeds in de planning 

Josefina Paulet, fractieassistent bij het CDA: in de kadernota kwam het aan 
de orde. Geld was niet het probleem, maar een geschikte locatie. De gemeen-
teraad wil het graag, dus is het nu aan het college om dit te realiseren.

https://www.woerden.nl/Melding_doen
https://vvn.nl/actie/stickeractie


Nasir: de wethouder had het 2 maanden voor de zomer over 2 locaties. Vol-
gens de gemeente voldeden die niet aan eisen van gemeente. In de wijk waren
5 locaties aangegeven. De gemeente heeft die echter niet meegenomen. 

Wordt vervolgd.

Rode Kooi: de hekken zijn opgeknapt en teruggeplaatst. Ze maken nu niet 
meer zoveel lawaai. 

Alle grijze bollen zijn nu geel geschilderd! 

3. Mededelingen
Er is inmiddels een nieuwe wijkkrant uitgekomen. De flats aan de westkant van
de Jozef Israelslaan tussen de Leidse straatweg en de Rembrandtlaan hadden 
hem eerst niet gekregen, maar nu gelukkig wel.

Er dient iets gedaan te worden aan eenzaamheid en armoedebeleid. 

Jolanda van der Spiegel: in deze wijk is de verborgen armoede vrij groot. Er
is sprake van schaamtegevoelens. Veel mensen durven er niet voor uit te ko-
men. De vraag is of we een campagne kunnen opzetten, hoe kunnen we hel-
pen. Theo, Carol en Jolanda zijn hiermee bezig en hebben bij de ambtenaar 
van schuldhulpverlening aangeklopt om te kijken welke stappen er genomen 
moeten worden.

Theo heeft contact gehad met Hans Jansen van de organisatie “Schuld-hulp-
maatje”. Hans heeft een notitie aan de gemeenteraad gestuurd en ingesproken
bij commissievergadering. 

Voor sommige mensen is het een stap te ver om hulp te zoeken.

De diakonie van de kerken is misschien ook een ingang. Die heeft geld genoeg,
maar geen adressen. Misschien kan er samengewerkt worden.

Stand van zaken rondom de verbouwing van het dienstencentrum: het is nu 
bijna klaar. Er is nog wel een werkgroep bezig, want er blijkt vervuilde grond te
zijn in de tuin die vroeger voor koersbal werd gebruikt. De bedoeling is dat op 
2 oktober het pand geopend wordt. 



Het ontwerp is iets veranderd. De bewoners moesten er toestemming voor ge-
ven en er zou gelijktijdig gekeken worden of de woningen ook konden worden 
gerenoveerd. Dat gaat allemaal niet door. De opgang is soberder geworden. 

Bewoners maken zich zorgen over wie er komen wonen, wat is er bekend over 
de toekomstige bewoners? Wat gaat gebeuren na 17 uur als er geen toezicht 
is?

Volgens de projectleiders heeft één persoon bij Cazas de renovatie van de wo-
ningen geblokkeerd, vanwege onvoldoende financiële middelen. Alleen de be-
nedendeur is vernieuwd.

Theo vindt het heel sneu voor de bewoners, terwijl er van alles beloofd is. Er 
gaat een mailtje naar Cazas met de vraag over opheldering. Jammer dat Lenn-
art Snaak nu niet aanwezig is. 

Maurits raadt aan om de mail naar Saar Spanjaards te sturen. Zij antwoordt 
altijd heel snel.

Positief is dat Bouwbedrijf Hagendoorn telkens de stand van zaken heeft door-
gegeven en de bewoners goed op de hoogte heeft gehouden.

Jacqueline: Stand van zaken over de nieuwe wijkambtenaar: op 15 sept be-
gint de vervanger van Ivar. De taken binnen de afdeling moeten nog worden 
verdeeld. Ilse Konings had een parttime aanstelling bij de afdeling gebiedsge-
richt werken, maar gaat nu helemaal voor de wijken en de dorpen werken. 

De aanvraag voor subsidie voor het wijkplatform gaat deze week de deur uit 
(Carol). 

Dave Dros is nieuwe beheerder van de Plint. Hij doet het beheer van het pand 
en doet ook de planning van verhuur van het pand. Dave woont al 46 jaar in 
de wijk, dus is hij goed bekend met alles.

Het bestuur is nog steeds 2-koppig: Kees Epping en Leo Slingerland. Het zou 
fijn zijn als er iemand is die zich als secretaris wil aanmelden. 

4. Van en voor de wijkagent
De 3 aanwezige toekomstige politiemannen zitten op de politieacademie. Ze 
gaan de wijk analyseren met een wijkscan om een algemeen beeld te krijgen. 
Ze zijn hier niet namens de wijkagenten aanwezig. Ze zijn in burger, werken al 



een klein jaar in Woerden en dit onderzoek is een studieopdracht. Het is een 
verdiepend onderzoek, dus het bestaat niet alleen uit enquètevragen. 

Er wordt hoofdzakelijk gescand op jeugd. In het rapport staan ook politiegege-
vens, maar misschien kan er te zijner tijd geregeld worden dat het openbaar 
gemaakt kan worden. 

De meeste van de verslagen van het wijkplatform hebben de mannen al gele-
zen. Dat is dan ook de reden waarom ze dit onderwerp hebben gekozen. Hen 
wordt geadviseerd om ook met Nasir te praten, omdat hij veel weet wat betreft
de jeugd.

Mia vindt het jammer dat er zo vaak gesproken wordt over geluidsoverlast op 
de Rembrandtlaan van het verkeer (met name motoren), maar dat er niets aan
gedaan wordt. 

Belia: op de Zandwijksingel wordt nooit gecontroleerd. Er wordt erg had gere-
den en ook regelmatig tegen het verkeer in. 

Hans van Amstel (Tournoyoisveld) kan niet meer buiten zitten. Er is erg veel 
fijnstof en hij moet onderhand drie keer per week de buitenboel schoonmaken.
Er kan helaas niets in het straatbeeld veranderd worden. Als de Rembrandt-
brug er hopelijk komt, dan zal de drukte afnemen. 

Michiel kan het punt van geluidsoverlast onderstrepen. Er zijn veel motorrij-
ders op de Rembrandtlaan en jongeren die meermaals in de straat heen en 
weer rijden. Sommige auto’s rijden met snelheden van 80 km/u en fietsers 
moeten aan de kant, willen ze niet aangereden worden.

Hans: is het een idee om camera’s op te hangen? 

Theo begrijpt dat dit veel commotie en veel onmacht teweegbrengt. We kun-
nen niet anders dan aandacht vragen bij politie en gemeente. Het antwoord 
kan dan zijn: we moeten geld overhouden voor de Rembrandtbrug. 

John Bijleveld kwam van de Westdam de Zandwijksingel op en zag een mo-
torscooter zonder helm, zonder kenteken. 

Mia: er rijden ook veel crossbrommers zonder kenteken. 

Er moet gefocust worden op  veel te hard rijden en geluidsoverlast, vooral op 
de Rembrandtlaan. 

Als er een signaleringsbord staat met daarop hoe hard een voertuig rijdt, wat 
wordt er dan met de gegevens gedaan? Dit bord maakt weggebruikers alert op
hun snelheid, maar vaak helpt dit niet voldoende. 



PAUZE

5. Wijkfeest 9 september
De posters voor het feest hangen in het winkelcentrum. MarBo schijnt een gro-
te activiteit te hebben, waardoor ze te weinig personeel hebben. Daarom kan 
het feest niet op de 3e zaterdag van september plaatsvinden.

Er kan vanavond helaas niemand van de commissie aanwezig zijn.

De kramen zijn allemaal verhuurd. Er is een kinderrommelmarkt, Rad van 
avontuur, spellen etc. Dat is allemaal door de commissie geregeld.

Vraag: we hebben vrijwilligers nodig die bij de statafels staan. Wie wil meehel-
pen?

Carol en Theo van 09.00 - 10.30 u. 

Joke Verkleij en Co van Leeuwen van 10.30 - 12.00 u.

Sarah van Vliet en Engelbert van Voorden van 12.00 -13.30 u.

Voor de periode van 13.30 – 16.00 u. is nog geen invulling. Theo vraagt of 
sommige mensen wat langer kunnen blijven. 

6. Rondvraag

Inger van Dijk vroeg om door te geven dat het Afrikaans eetcafe op 23 sep-
tember in de Plint is.

Jacqueline: er is een aanbod van collega Suzan om half oktober iets te vertel-
len over de maatschappelijke agenda. 

John: bij de marktwinkel graag een nieuwe parkeerplaats maken. Er wordt tel-
kens een lange bus neergezet. 

Advies is om een foto de maken en dit probleem te melden op de website van 
gemeente Woerden: 

https://www.woerden.nl/Melding_doen 

Shirley: wie is eigenaar van de banner die aan de flat hing? De banner hing 
daar in het kader van de renovatie, daarna is hij verdwenen. Het frame hangt 
er nog wel. De vraag is al eens eerder gesteld. Dit zal nagevraagd worden. 
Theo neemt dit mee in zijn brief naar Cazas.

https://www.woerden.nl/Melding_doen


Joke: Achter de Jozef Israëlslaan bij het korte deel van de Leidse straatweg is 
een stuk groen dat helemaal verpauperd is. De kanten worden gemaaid, maar 
verder niets. Het stuk is van de gemeente. Ook hier weer het advies om een 
foto te maken en op de hierboven vermelde site van de gemeente melding te 
maken.

Ook is er aan de Jozef Israëlslaan regelmatig sprake van vernieling en overlast.
Wederom het advies om melding te maken op de site van de gemeente en 
foto’s mee te sturen. Indien er meerdere keren meldingen gedaan worden en 
er wordt niets aan gedaan, dan moet dat aan Jacqueline gemeld worden. Zij 
kaart het dan aan in de gemeenteraad.

7. Sluiting

Om  21.30 uur sluit Theo de vergadering.


